

CWISS

Magazine

#180
February 2020

A MERCÊ DO QUE?

GRITE BEM ALTO

LEVANTE A CABEÇA

PERGUNTE POR QUÊ

São Paulo:
a sight from
any angle



Happy feet

Selection & Text: Lilian Peter



① Clean first: Shoe polish set

fideadesign.com, ca./approx. EUR 102

Dreck weg, Creme drauf, Glanz drüber! Das reisegerechte Schuhputzset «Schuhglanz» sieht für alle drei Putzschritte eine andere Bürste vor. Diese Bürsten lassen sich dank Beschriftung und verschiedenen Farben auch von Schuhputzanfängern unterscheiden. Nicht zuletzt aber überzeugt das Set mit sorgfältiger Handarbeit: von den einzeln eingezogenen Rosshaaren der Borsten bis hin zu den geschliffenen Griffen aus Schweizer Buchenholz.

Dirt off, cream on, polish on top! The Schuhglanz shoe polish set, which is suitable for travel, provides a different brush for all three cleaning steps. Thanks to their labelling and different colours, these brushes can also be easily distinguished by beginners. Last but not least, the set convinces with its craftsmanship: from the individually inserted horsehairs of the bristles to the handles made of Swiss beech wood.

② Feel supported: Footwear

gnlfootwear.com, ca./approx. EUR 184

Die superleichten und gleichzeitig widerstandsfähigen Schuhe des Schweizer Unternehmens GNL Footwear sehen nicht nur modern aus, sondern sorgen auch für Wohlbefinden. Das Geheimnis: Die patentierte Sohle verspricht eine optimale Dämpfung und Stabilität. Das Sahnehäubchen bilden die Schnürsenkel, die man nur einmal optimal einstellen muss, danach schlüpft man jedes Mal bequem rein und raus.

These super light yet durable shoes by the Swiss company GNL Footwear not only look modern, they also ensure your well-being. The secret: the patented sole, which provides for optimal cushioning and stability. As the icing on the cake, the laces only need to be adjusted optimally once, and afterwards you can slip in and out comfortably each time.



③ Walk in style: Motif socks

lukesocks.com, ca./approx. EUR 9

Farbige Motivsocken sind längst nicht mehr nur Modeaccessoire extravaganter Hipster. Nein, sie gehören sogar fast schon zur Alltagsgarderobe. Das Start-up LukeSocks hat es sich zur Aufgabe gemacht, jener Nachfrage mit einer kreativen Auswahl gerecht zu werden. Mit Erfolg! Ob für den nächsten Flug nach Osaka oder für Mozarts «Zauberflöte» im Opernhaus – LukeSocks, raffiniert kombiniert, garantieren einen gelungenen Look.

Colourful motif socks are no longer just fashion accessories for flamboyant hipsters. Now they practically belong in everyone's daily wardrobe. The start-up LukeSocks seeks to meet this demand with a creative product range. Whether it's for the next flight to Osaka or for Mozart's "Magic Flute" at the opera house – LukeSocks, ingeniously combined, guarantee the right look.

